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RM.0002.10.2025 

Protokół nr X/2025 

z obrad X sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 20 stycznia 2025 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22, 95-030 Rzgów 

 

Ad.1.  

Obrady X sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 16:39 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński. Sesja zwołana została na godz. 16:30.  

Sesja zwołana została na wniosek Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego zgodnie z art. 

20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1465, 

ze zm.). Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Skarbnika Miasta Annę Czarnocką oraz 

poinformował, że obrady X sesji są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji 

jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych było 15 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił 

na sekretarza obrad kandydaturę radnego Pawła Redzynia.  

W głosowaniu: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Pawła Redzynia. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie X sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 1) 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2025. 

(DRUK 2) 

7. Zamknięcie X sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 
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Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do 

porządku obrad kolejnego projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/78/2024 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów 

na rok 2025 (DRUK 3), który uchyla w uchwale budżetowej na rok 2025 zapis dotyczący 

upoważnienia dla Burmistrza. Jest to sugestia ze strony Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Łodzi. Wskazane upoważnienie stało się bezprzedmiotowe i należy je usunąć.  

Burmistrz Mateusz Kamiński jako wnioskodawca sesji wyraził zgodę na wprowadzenie do 

porządku obrad przedstawionego projektu uchwały. Burmistrz dodał, że w poprzednich latach 

było takie upoważnienie i nie było nadużywane. Burmistrz zasugerował, aby sygnalizować 

zmiany, które radni chcieliby wprowadzić, dlatego poprosił o zwołanie sesji, tak aby poprawić 

przyjęty przez radę budżet na rok 2025 i po to, by był wykonalny.     

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.   

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów przyjęła wniosek Przewodniczącego rady i wprowadziła 

projekt uchwały do porządku obrad X sesji. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Stanisław Zaborowski 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie X sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 1) 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2025. 

(DRUK 2) 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/78/2024 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Rzgów na rok 2025. (DRUK 3) 

8. Zamknięcie X sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński.  

Na skutek zgłoszonych poprawek przez radnych na sesji budżetowej zmniejszono środki na 

postępowanie przetargowe, które zostało już ogłoszone na zadania projektowe tj. „Projekt i 

przebudowa drogi nr 106409E" oraz „Projekt rozbudowy/przebudowy drogi gminnej nr 

106217E”. Burmistrz powiedział, że takie działanie rady jest niezgodne z prawem i narażające 

gminę na potencjalne odszkodowanie na rzecz wykonawcy. Zaproponowane zmiany pozwolą 

zawrzeć umowę z wykonawcą. Ponadto Burmistrz przedstawił zmiany w zakresie odpadów 

komunalnych.   

  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zgłosił wniosek formalny do projektu uchwały w 

sprawie wykreślenia z zadań majątkowych następujących pozycji:  

- nr 1 o treści Zwiększeniu uległ limit wydatków na 2025 r. o kwotę 49 tys. zł na zadanie 

„Projekt i przebudowa drogi nr 106409E" oraz  
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- nr 2 o treści Zwiększeniu uległ limit wydatków na 2025 r. o kwotę 139 tys. zł na zadanie 

„Projekt rozbudowy/przebudowy drogi gminnej nr 106217E”. 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski swój wniosek uzasadnił tym, że w uchwale 

budżetowej na rok 2025 Rada przyjęła priorytety inwestycje dla gminy Rzgów. Wskazane 

zadania inwestycyjne nie zostały uznane za priorytetowe, a co za tym idzie nie zasadne jest 

zwiększanie przeznaczonych dla nich kwot.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że wykreślenie tych zadań doprowadzi do tego, że 

wykonawcy będą mogli wystąpić o odszkodowania. Burmistrz będzie musiał wystąpić do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej wobec takich działań Rady, ponieważ nie ma podstaw do 

unieważnienia przetargu.    

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że podstawową przesłanką 

unieważnienia przetargu jest brak funduszy a wniosek jest kontynuacją działań podjętych na 

sesji budżetowej w dn. 18.12.2024 r. 

Burmistrz powiedział, że przetarg był ogłoszony przed sesją, ponieważ kwoty zaplanowane w 

budżecie były wystarczające.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał dlaczego nie ogłoszono innych postepowań 

przetargowych, tylko akurat na te zadania i to przed uchwaleniem budżetu na rok 2025. 

Wiceprzewodniczący dodał, że Burmistrz niepotrzebnie się martwi niewykonaniem budżetu, 

ponieważ są to jedynie dwa zadania inwestycyjne wśród tylu zadań inwestycyjnych, które są 

jeszcze do realizacji. 

Skarbnik Anna Czarnocka zwróciła uwagę, że zmiany muszą się bilansować.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski wyjaśnił, że przy zmianach w budżecie przedstawi 

na co przeznaczyć uwolnione środki.  

Burmistrz po raz kolejny powiedział, że będzie musiał wystąpić do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, ponieważ takie działania Rady to jest manipulowanie przetargiem.  

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Paweł Pietrzak przypomniał, że pierwszy przetarg 

drogowy, który był unieważniony, został ponownie uruchomiony, ale zaistniała sesja 

listopadowa, na której uznano, że jeden z odcinków drogi objęty tym postępowaniem został 

usunięty, jako nieistotny.   

Radny Zbigniew Waprzko zapytał co w sytuacji jeśli rzeczywiście zostanie złamane prawo 

takim głosowaniem, kto ponosi za to odpowiedzialność.  

Radca prawy Maciej Kozerski wyjaśnił, że nie analizował jeszcze co by mogło się wydarzyć, 

gdyby RIO stwierdziła, że doszło do naruszenia prawa. Należy pamiętać, że rada jest organem 

kolegialnym więc ponosiła odpowiedzialność jako organ, a nie poszczególni radni. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński dodał, że ani RIO ani nadzór Wojewody, nie 

może ukarać Rady, co najwyżej może wnioskować o usunięcie naruszania prawa o ile takie 

wystąpi.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek formalny 

Wiceprzewodniczącego rady Kordiana Skalskiego.  

W głosowaniu – 10 „za”, 5 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego Wiceprzewodniczącego rady Kordiana 

Skalskiego o dokonanie zmian w projekcie uchwały.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Marcin 

Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, 

Łukasz Wiktorowicz 

„PRZECIW” (5 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 
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Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr X/83/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech 

 

Ad.6. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał o osobę, której ma dotyczyć umowa 

zlecenie w referacie zamówień publicznych. 

Burmistrz Mateusz Kamiński wyjaśnił, że jest to osoba, która już współpracowała z Urzędem i 

świadczyła usługi związane z zamówieniami publicznymi. Żadnych zmian Urząd nie dokonuje 

w tym zakresie, ponadto jest pracownik na miejscu, który jest kształcony w tym zakresie. W 

związku z tym, że Burmistrz nie ma upoważnienia od rady w zakresie przesunięć na 

wynagrodzenia, dlatego zmuszony był wystąpić o rady o środki. 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał na jakiej zasadzie pracuje ta osoba. 

Burmistrz Mateusz Kamiński wyjaśnił, że jest to współpraca dość elastyczna, nie tylko w 

godzinach pracy Urzędu, ponieważ większość załatwiana jest zdalnie.     

 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zgłosił wniosek formalny do projektu uchwały w 

sprawie wykreślenia ze zwiększenia planu wydatków następujących pozycji:  

- nr 1  o treści "Projekt i przebudowa drogi nr 106409E" (WPF) (60016 par. 65050) 49 tys. zł i 

- nr 2 o treści  "Projekt rozbudowy/przebudowy drogi gminnej nr 106217E (WPF) (60016 par. 

6050) 139 tys. zł oraz przeznaczenia kwoty 188 tys. zł na "Wykup gruntów na zasoby 

komunalne (700 70005 6050). 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski swój wniosek uzasadnił tym, że w uchwale 

budżetowej na rok 2025 Rada przyjęła priorytety inwestycje dla gminy Rzgów. Wskazane 

zadania inwestycyjne nie zostały uznane za priorytetowe, a co za tym idzie nie zasadne jest 

zwiększanie przeznaczonych dla nich kwot.  

Radna Kamila Kuźnicka wyraziła wielką nadzieję na realizację zadań z zakresu zamówień 

publicznych przez wskazaną przez Burmistrza osobę. Radna zapytała czy osoba zatrudniona w 

Urzędzie do referatu zamówień publicznych przejmie w pełni odpowiedzialność za terminowe  

ogłaszanie postępowań przetargowych. 

Burmistrz powiedział, że będzie się starał przekonać osobę zatrudnioną na umowę zlecenie aby 

przeszła na umowę o pracę. Ponadto w roku 2024 było rekordowo dużo przetargów, więc może 

się zdarzyć, że coś będzie przesunięte w czasie.   

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek formalny 

Wiceprzewodniczącego rady Kordiana Skalskiego.  

W głosowaniu – 9 „za”, 5 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego Wiceprzewodniczącego rady Kordiana 

Skalskiego o dokonanie zmian w projekcie uchwały.  
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (5 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Stanisław 

Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 10 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr X/84/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Łukasz Wiktorowicz  

„PRZECIW” (1 radny) 

Marcin Piech 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad.7. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 10 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr X/85/2025 w sprawie zmiany uchwały Nr IX/78/2024 

Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Rzgów na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Marcin 

Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, 

Łukasz Wiktorowicz  

„PRZECIW” (1 radny) 

Wiesław Gąsiorek  

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 
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Ad.8. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński 

o godz. 17:31 zamknął obrady X sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad X sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2024-2029, rok 2025.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył:
  

 

STARSZY INSPEKTOR DS. OBSŁUGI RM      PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ  

           Karolina Jardzioch         Jarosław Świerczyński  

 

 

http://www.rzgow.pl/

